
新民黨候選人陳家
珮在立法會港島區補選惜敗，但逾12.7萬名
市民依然是強大的民意支持。陳家珮昨日繼續
走訪各區，向市民謝票，先後到了觀龍樓、寶
翠園、石塘咀和中環等，向當區居民講聲多
謝。從照片可見，不少途經的市民都和她握
手，也有檔販與她打招呼。有網民就留言鼓勵
她說︰「家佩（珮）努力再努力，繼續做好地
區工作。」 文︰香港文匯報記者 鄭治祖

圖︰陳家珮facebook

家 珮 謝 票
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香港文匯報訊（記者 鄭治祖）

民建聯鄭泳舜成功在立法會九龍西

補選擊敗姚松炎，反對派元氣大

傷，更要面對支持者的聲討，姚松

炎、朱凱廸被圍插宣傳離地、不做

地區服務、驕兵必敗，Plan B也沒

有資格做的民協，也被指拉票不

力。為轉移視線，民協區議員楊彧

昨日「爆料」稱，鄭泳舜涉嫌以

「福袋」去「賄選」，但「證據」

只得一段來歷不明的錄音。有心水

清的網民質問，倘有證據為何不向

廉署舉報，他只稱會「積極考

慮」。鄭泳舜在回應時則強調，自

己及競選團隊在整個參選過程中均

遵守選舉法例。

敗選圖轉移視線
民協楊彧屈阿舜
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反對派嘅「政治
明星」、選舉期間
已經講明自己唔會

處理地區市民申訴嘅蟲炎（姚松炎），
在立法會九龍西落敗為反對派陣營投下
一顆震撼彈。佢哋當然唔會檢討自己幾
咁堅離地咁不得人心啦，而係首先話民
協唔幫手，然後就話係因為朱凱廸呢個
統籌成個選舉工程嘅豬隊友。不過，唔
少睇唔過眼有人賴完呢個賴嗰個嘅人，
就將一啲同蟲炎義工對話嘅截圖上載，
矛頭直指係蟲炎，話根本就係佢嘅選舉
核心有問題。
蟲炎支持者在敗選後不斷推卸責任，
話今次落選全部都係其他人嘅錯，好似
蟲炎係宇宙唯一真理咁。電台節目主持
人陳雲海，就喺選舉後在fb上載咗一張
佢3月9日同一名為蟲炎助選的民協義工
的ＷhatsApp截圖，圖中只見雲海對個義
工講，話佢幫蟲炎助選，「輸又賴你地
（哋），勝又唔會多謝你！」
佢喺帖文中話：「結果又比（俾）我言

中！」佢仲喺留言度話，對方當時嘅回覆
係「義無反顧地去幫」。當然，此帖一
出，蟲炎嘅水泥隊即刻出動。「李明子」
就質疑：「唔明D（啲）人打落水狗有麥
（乜）用？又幫唔到泛民？比（俾）你估
中又如何？題（提）出意見才有用嗎
（嘛）？」「Johnny Chong」就圖轉移

視線：「咁民主黨公民黨工黨嘅助選團
呢？死×曬（晒）？」
唔關民協事，咁應該入邊個數？花名
「齋Sir」嘅浸大宗教及哲學系高級講師
陳士齊亦喺fb上載兩張ＷhatsApp截圖，
圖片有蟲炎義工話疑為蟲炎選舉核心嘅
Ben Lai，完全不肯做貼地的選舉工作，
而如果唔係佢哋自己安排嘅活動，就絕
對唔會肯做。
對方仲喺ＷhatsApp舉例話，佢哋幫手

安排到喺深水埗街市掛海報，但對方「竟
然話冇時間去」，「（落選）我認為姚松
炎團隊及其助理需要負上最大責任！」

網民批「連大學選學生會都不如」
「Siu-Chung Wong」對此甚有同感：

「事前有聽過佢地（哋）助選團呻的
話，根本唔會對教授落敗有任何意外。
所謂選戰，連大學選學生會都不如。」
不過，有疑為蟲炎嘅支持者「Gwun
Kiu Vng」就聲稱，「懷疑中共早早就已
經埋潛好多奸細落姚松炎嗰度，伺機行
事！」
入唔到民協，有蟲炎支持者就入朱凱廸

數囉！當然，選舉工程咁差，佢點都要負
責任，但唔通蟲炎同佢嫡系團隊就真係放
手俾（畀）朱凱廸亂搞？前街工成員、葵
青區議員周偉雄就喺fb一個自己友直播中
留言話：「阿廸被人入佢數係幾無辜，只

可以怪責的是姚競選辦不與其他政團傾分
工及尋求經濟及人力的支援。」
自稱「自由身攝影師」的林健恆也忍

不住留言道：「我一早×梗（緊），根
本同2016年迪自己選差好遠，2016年係
不停落地，而（）家某D（啲）人射
波，就落晒阿迪度……老老實實，係
（蟲炎）核心隊太得罪義工，聽過太多
義工訴苦……核心團隊真係要自己行出
黎（嚟）承擔返唔係老屈迪硬食！」

當然，蟲炎支持者又出嚟賴嘞！「陳
嘉文」就話「初選姚唔應該搞，浪費咁
多時間搞初選，又嘥錢，大家政黨應該
協商只派姚出選……民主黨袁海文，同
馮檢基根本唔應該出選。」
明知係自己團隊有錯，點解周圍賴

人？唔通係因為自己「親兵」所以包
庇？無論點都好，成日掛住「民主」嘅
人，一次失敗，即刻現形，證明佢哋先
至係霸權囉！ ■香港文匯報記者 陳川

蟲炎敗選賴豬隊友 義工踢爆「衰自己」

設計蟲炎敗筆橫額 罪魁賴「限米煮限飯」
香港文匯報訊（記者 陳川）蟲炎（姚松

炎）選舉工程被批失敗，佢哋當然唔認係太
過離地啦，所以就將問題推落設計得十分核
突、劣評如潮嘅選舉橫額度。相信係主導該
批橫額設計、係朱凱廸朋友嘅「Lance
Yan」，就要特登喺fb直播，話唔係佢嘅錯
喎！不過，睇吓佢選舉期間點樣幫另一反對
派候選人區諾軒「宣傳」，佢就真係好難脫
豬隊友之名。
呢位「Lance Yan」自稱係「摱車邊80後

香港憤青，最愛騎喺道德高地牆上抽水」，
唔少人將蟲炎嗰批核突宣傳橫額上載佢fb質
問佢，斷估無辛苦，你話佢唔係設計者都冇
人信。再睇吓佢喺fb為區諾軒「打氣」嗰張
相，真係品味獨特，好在冇印成宣傳單張
啫。「Jack Koo」就留言曲線揶揄佢嘅作品
「美學水準超越人類標準，如果看不出你係
精神出現問題」。

印橫額宣傳品的錢「好遲先籌到」
前街工成員、葵青區議員周偉雄就喺fb留
言幫佢講說話，話自己「聽到」消息，話原
來蟲炎印橫額及宣傳品嘅錢「好遲先籌
到」，且要「限米煮限飯」，「我即時問：
點解唔圍內吹雞集資呢？依（）家搞到咁
咪仲衰！」
佢仲分享咗網民「澳新」嘅帖，裡面話「民
主派人手及資源有幾咁捉襟見肘，港人有那麼
多錢和時間吃喝玩樂，卻不願意付出一點點，
事後不懂檢討只會聲討」，即係又賴人啦，真

係有咁嘅候選人就有咁嘅支持者。
網民「Fai Ho」睇唔過眼咁都要兜：「姚
教授用人不善和其團隊責無旁貸。……我見
到有兩類人比較多提出不滿（a.k.a.聲討），
一是煽風點火的，二是落手落腳做義工而睇
唔過眼。如果聽到不滿聲音就視作聲討，結
果就會係會失去後者的支持。」
「林忌」更加提出質疑，話：「有人，話有
（蟲炎）團隊成員份人工，好似同其他開支唔
係幾成正比。我聽咋，唔係來自你地（哋）的
敵人，係來自你地（哋）的朋友，所以如果唔
係好有信心，唔好打（冇錢）呢點啦！」
周偉雄都不得不講老實話：「選舉開支盤數

一定要公開，要追根本唔難，……但是資源不
足而缺乏宣傳品，在這次單對單的對決，泛民
主派相信係無人 / 政黨會托手踭，只是他們
（蟲炎）選擇不向同伴討論求援實屬不智！」
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咖喱飯議席到手懶去區會
選到立法會議員，「工作」

嘅優先次序梗係唔同咗。正當
立法會班反對派嘈緊「一地兩

檢」之際，運輸及房屋局局長陳帆喺14日去咗西
貢區，仲同西貢區議員會面。在補選中落敗的西貢
區議員方國珊就發咗張陳帆同區議員傾緊偈嘅相，
叫人「找亮點」，亮點咪係當選立法會議員嘅范國
威（咖喱飯）唔喺度囉！去咗邊？去咗打卡囉！

方國珊發相叫人「找亮點」
話說陳帆當日去咗西貢，其間同西貢區議員會
面，「就地區事務交換意見。」方國珊就喺自己fb
發咗一張佢同其他區議員同陳帆一齊講緊嘢嘅相，
應該就係呢個場合影。佢仲發文話：「選舉後的第
一個與運房局陳帆局長會面。議席到手，下一句
係？大家找亮點？」
睇真啲，張相影到同樣係西貢區議員范國威個名

牌，但席上就冇人，唔通去咗廁所？其實，睇吓佢
fb就知，原來佢同一時間係去咗赤柱監獄探社民連
副主席、喺今年1月因旺角「佔領區」清場刑事藐
視法庭而被判入獄4個月15日嘅黃浩銘，仲喺門面
影咗張沙龍相。
係嘅，宣傳自己「抗爭」形象就梗係重要過做實

事啦。網民「Jayden Keung」就留言揶揄：「議席
到手，耍手擰頭。」「Chris Ho Ho」就接住話：
「議席到手，咖哩（喱）立即回復本性，好似去咗
扮探監呃like同謝票cap水。」「Addie Sam」就嘆
道：「咪以為自己真係選左（咗）個出來幫手做野
（嘢），改善香港。還說追求民主？就是要永遠
都追唔成，你永遠都選佢。」

■香港文匯報記者 陳川

敗選九龍西的反對派被一沉百踩，
姚松炎由他們眼中的「政治明

星」變成過街老鼠，朱凱廸亦由票王變
成「朱隊友」，民協同樣被指責「無盡
力拉票」，可謂「個個都係衰人」，涉
事人等均人氣插水。
面對連日四面八方的狠批，楊彧昨日就

在facebook「爆對家料」，發佈短片聲稱
收到「居民」傳來錄音，內容為「有民建
聯人士」要求居民投票予2號候選人，其
後可以到民建聯登記領取「福袋」，更稱
鄭泳舜有「賄選」之嫌。

女聲獨白錄音來歷不明
不過，所謂的錄音僅得一把女聲的

獨白：「上次你媽有冇申請福袋
呀？」「過唔過去民建聯嗰邊」，又
稱投2號的人可以去登記，下次有活動
「再送畀你哋喎」，又稱「假如你去
投呢，你就發你邊個名，同埋你可以
寫一棟樓有幾多人嘅名，到時我幫你
登記囉，我轉去發畀個同學仔媽咪，
咁就唔該晒你」。

自己同自己講嘢都算係證據？該段錄
音來源不明，時間地點不明，有聲無畫
兼且無頭無尾，更沒有任何證據證明說
話者是誰，你話係民協嘅人錄音嚟抹黑
人都得啦，但楊彧就取巧地將錄音片段
配上鄭泳舜拉票的照片，試圖誤導市
民。

網民質疑唔舉報 點出不合理處
不少網民都認為，楊彧既然「講到似
層層」，就應該向廉署舉報，「Ste-
phen Cheung」坦言：「夠料就去廉署
啦楊生，不過你講疑似係真係有技巧，
就算係假都吹你唔脹。」「Timmy
Tin 」指：「唔好齋吹水唔做嘢，你哋
口口聲聲講法治㗎！！係有錄音就報警
或者去ICAC『做』民建聯一鑊！！」
楊彧留言時只稱：「積極考慮。」
「Stephen Wong」就追問︰「有齊證
據，仲考慮咩？」但楊彧就未有再覆。
有不少網民也點出該段錄音的不合理

之處。「黃慧玲」說：「清者自清，選
舉後特別多馬後炮訊息，唔知點解選舉

前冇這個訊息？等到今日選舉後發放咁
包容。」
鄭泳舜昨日在回應時強調，在整個參

選過程中，自己和競選團隊均遵守選舉
法例，而在競選活動方面，都是依照法
例要求進行。
民協晚上就發新聞稿，話今日會到廉
署舉報云云。

■方國珊叫人「找亮點」，質疑范國威一當選就唔
理民生事務。 fb截圖
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香港文匯報訊（記者 陳川）
唉，基哥，人哋咁大個「民主
光環」喺度，你趣趣地嗗聲吞
咗佢算囉！但可能不忿俾姚松
炎支持者屈，馮檢基昨日接受
了now新聞訪問，話姚松炎敗
選只能歸咎初選分化了「民主
派」支持者，又強調民協成員
並無放軟手腳。

姚松炎嘅水泥隊即刻出動。
「Angus Hong」就話：「最始源
頭咪又係因為馮檢基死唔斷氣！」
「Ives Ng」也稱：「未初選之
前，耶L基已經在街上掛哂（晒）
佢D（啲）直幡，佢唔死出嚟就唔
會有之後咁多問題出現！」「Ka
Fai Yip」更道：「啊基哥唔該你
收收皮先啦THX！」

基哥叫屈 蟲粉照屈

■楊彧屈阿舜「賄選」。 網上截圖

■齋Sir的對話截圖，指出今次選舉失敗
係蟲炎自己嫡系嘅錯，絕對與人無尤。

fb截圖 ■雲海上載的對話截圖。 fb截圖

■設計該批失敗橫額的Lance Yan，難辭其咎。 網上截圖

香港文匯報訊（記者 鄭治祖）英國政府
又試圖干預香港事務。英國政府向國會提交
最新一期的「香港半年報告書」，一方面稱
香港的「一國兩制」整體運作良好，但另一
方面又稱「香港面對的壓力日益增大」，更
干涉香港「一地兩檢」的議題。特區政府回
應表示，香港的「一國兩制」得到全面和成
功落實，國際社會有目共睹，批評外國政府
不應以任何形式干預香港的內部事務。
最新一份「報告書」有21頁，提到英國政客

羅哲斯（Benedict Rogers）被拒入境一事，又
「關注」高鐵「一地兩檢」的議題，連國歌法
本地立法和國家憲法日他們也有意見。

認「一國兩制」運作好 又說「壓力大」
英國外相約翰遜（Boris Johnson）承認

「一國兩制」運作良好，但又稱「北京的
『介入』無疑加深了我們對香港高度自治正
在面臨『越來越大壓力』的看法」，又拋出
多個沒有結論的說法，包括羅哲斯被拒入境
一事，稱「如果」是在中國的壓力下被拒入
境香港，就會削弱國際間對香港高度自治的
信心；「一地兩檢」需要透過本地立法落
實、有明顯經濟效益，但須確保修改基本法
的既定憲法框架得到多方尊重云云。
特區政府回應表示，自回歸以來，香港特

區一直嚴格按照基本法的規定實行「港人治
港」、高度自治，充分體現「一國兩制」得
到全面和成功落實，國際社會有目共睹，
「外國政府不應以任何形式干預香港特別行
政區的內部事務。」

■ Lance
Yan為區諾
軒「加油」
的 騎 呢 帖
子。
網上截圖


